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Ett utmanande år 

2022 har varit ett år där verksamheten har kunnat återgå till det normala.  

Vi har tack vare de förutsättningarna kunna hålla verksamhet igång stabilt.  

Styrelsen 2022 

Styrelsen som valdes vid årsmötet och sedan konstituerades har bestått av: 

Ordförande:  Roberto Rizzo 

Sekreterare: Ricki Giorgi 

Kassör: Jan Öhrn 

Ledamöter: Jocke Lindberg, Markus Paavalainen och Jonathan 

Zeerak. 

På årsmötet den 23 april valdes Roberto Rizzo, Joakim Linberg och Markus 

Paavalainen på två år. Markus valde under året att lämna sin styrelsepost. Den har 

inte återbesatts. Jonathan Zeerak, som adjungerades under 2021 valdes på ett år. 

Ricki Giorgi och Jan Öhrn valdes 2021 att sitta i styrelsen på två år.  

Det innebär att för årsmötet 2023 är Ricki Giorgi, Jan Öhrn och Jonathan Zeerak 

uppe för omval/utbyte. Ytterligare en ledamot kan tillsättas på ett år av årsmötet, 

alternativt kan årsmötet uppdra åt styrelsen att adjungera en ledamot för val på ett 

år till av årsmötet 2024. 

Styrelsen har under verksamhetsåret 2022 genomfört åtta (8) protokollförda 

styrelsemöten. Under stora delar av året har löpande beslut tagits under hand 

genom diskussioner på chatt. Dessa beslut har sedan redovisats på styrelsemöten 

för att protokollföras. 

Vuxentränare har varit: Roberto Rizzo, Mehmet Bozkurt, Jordi Bergstam, Jocke 

Lindberg, Jim Dagaris, Opoku Sol Ayih och Viktor Åberg. 

Barntränare har varit: Eric Idebro, Maria Idebro, Pär Hald, Carl-Johan Kvick, René 

Lobos, Fredrik Hedlund Lewer, Kristoffer Albinsson och Roberto Rizzo. 

Valberedningen består av Johan Krantz och Victoria Ovcharuk. 

Föreningen har inte haft någon revisor under 2022. 
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Medlemsutveckling 

Under 2022 har medlemsantalet ökat något. Vi har haft ett stabilt svagt ökande 

medlemstal i många år nu. Med det under året införda medlemssystemet, MyClub, 

kommer den administrativa hanteringen kunna effektiviseras. Vi kan se med 

tillförsikt på framtiden. 

Ekonomi 

I flera år har styrelsen arbetat medvetet för att skapa stabila ekonomiska 

förutsättningar för att bedriva verksamheten. Detta arbete har under 2022, liksom 

tidigare år, visat att vi har gjort sunda val så att vi har klarat av en tid av oklarhet på 

ett stabilt sätt. 

Verksamhet 

Återgång till det vi känner igen 

 2022 har vi kunnat återgå till normal verksamhet. I början av året hade vi ett ”Roll 

for Ukraine”, som blev välbesökt.  

Den 12 juni hade vi en 15-års-fördelsedagsfest i Kristallparken där vi hade ett stor-

rull under bar himmel och lite andra tävlingar och lekar 

Till höstterminen återupptog vi traditionen med Öppen Matta på lördagarna. 

Vi saknar tränare för de äldsta ungdomarna. En del av dem har under året valt att 

träna i vuxengruppen. Denna brist är något som styrelsen försöker hitta lösningar 

på. 

Nya bälten löpande 

Under årets verksamhet har vi fortsatt med att dela ut nya bälten löpande i stället 

för bara på avslutningarna. Det blev ganska många med nya färger runt midjan. 

Bland annat Viktor Åberg som numera har ett vackert svart bälte. 

Bruce och Swiftr 

Vi inledde ett samarbete med Bruce och Swiftr när klubbens ekonomi var osäker 

och behövde förstärkas. De senaste åren har ekonomin varit stabil, och styrelsen 

bedömde under hösten att tills vidare inte samarbeta med vare sig Bruce eller 

Swiftr. Anledningen är att det dels är en del administrativt arbete, dels var tillskottet 

inte så stort som vi hade kunnat hoppas. 
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MyClub 

Under hösten började vi använda medlemssystemet MyClub. Vi räknar med att få 

till full drift av detta system så att vi helt hanterar avgiftshanteringen i systemet. 

Styrelsen har också infört lite ny struktur på avgifterna för att hanteringen i 

systemet ska fungera så smidigt som möjligt. De nya avgifterna ligger för 

ratificering på årsmötet. 

Framtiden 

Styrelsen har i flera år arbetet för att på olika sätt skapa stabila förutsättningar för 

att bedriva verksamheten på ett långsiktigt sätt. Förutsättningarna känns som goda 

med tanke på att de senaste årens skakighet inte har påverkat klubbens stabilitet 

nämnvärt.  

Det ser ljust ut för klubben. Vi har en lokal med en fin matta. Vi kan troligen 

fortsätta verksamheten i många år framåt med de förutsättningar vi har nu. Vi har 

en god ekonomisk grund och vi har mycket engagemang i klubbens aktiva fina 

medlemmar. Till detta ska läggas att klubben växer tack vare ett gott rykte, och det 

är något vi självklart är stolta över, och samtidigt inser är något som måste vårdas 

för att behållas.   
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Tack 

Med detta vill vi i styrelsen tacka för att vi har fått förtroendet under 2022. 

 

___________________________ ___________________________ 

Ordförande Sekreterare 

Roberto Rizzo Ricki Giorgi 

 

___________________________ ___________________________ 

Kassör Ledamot 

Jan Öhrn Joakim Lindberg 

 

___________________________  

Ledamot 

Jonathan Zeerak  

 


